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Protokół Nr XLV/2022 

z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu 

w dniu 22 czerwca 2022 r. 

VI kadencji 2018-2023 

 

XLV sesja odbyła się w sali audiowizualnej im. Jana Klęczara w Internacie Powiatowego Zespołu Nr 2 Szkół 

Ogólnokształcących Mistrzostwa Sportowego i Technicznych im. Ignacego Łukasiewicza, ul. Bema 4. 

 

Sesja zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2022.528 t.j.). 

Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:21 tego samego dnia. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji z dnia 15 czerwca 2022 r. (zał. nr 1).  

Obecni wg załączonych list obecności (zał. nr 2). W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

 

Obecni: 

1. Bogusław Bartula 
2. Adam Bilski 
3. Katarzyna Bliźniak 
4. Dariusz Gawęda 
5. Maciej Hejnowicz 
6. Kazimierz Homa 
7. Teresa Jankowska  
8. Jarosław Jurzak 
9. Wojciech Kajdas 
10. Waldemar Klisiak 
11. Paweł Kobielusz  
12. Grażyna Kopeć 
13. Tomasz Łukowicz 
14. Joanna Mazur 
15. Artur Mendyk  
16. Adam Merta 
17. Jerzy Mieszczak 
18. Sławomir Momot 
19. Ewa Pawlusiak 
20. Ewa Płonka 
21. Jacek Pyrek 
22. Andrzej Skrzypiński 
23. Józef Szafran 
24. Leszek Szuster 
25. Piotr Śreniawski  
26. Aneta Tlałka 
27. Władysław Zaliński 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa otworzył obrady XLV sesji Rady Powiatu informując, że podstawą 

do zwołania XLV sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu jest art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym.  
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Ponadto poinformował, iż na podstawie art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym obrady Rady Powiatu w Oświęcimiu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, które zostaną udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Powiatu Oświęcimskiego.  Informacja na ten temat została również umieszczona przed drzwiami 

wejściowymi na salę audiowizualną. 

Głosowania imienne odbywać się będą za pomocą urządzeń umożliwiających oddawanie głosów w systemie 

eSesja. W przypadku braku możliwości oddawania głosów za pomocą systemu eSesja, wystąpi konieczność 

oddawania głosów imiennych poprzez podniesienie ręki i utrwalenie głosu na karcie do głosowania imiennego. 

Poprosił również o wyraźne i głośne wypowiedzi do mikrofonu z uwagi na konieczność utworzenia transkrypcji  
z nagrania sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu przywitał wszystkich zebranych na sali audiowizualnej im. Jana 

Klęczara. 

 

II. Ustalenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poinformował, że na podstawie § 14 ust. 2 Statutu, Rada Powiatu 

może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W związku z powyższym na wniosek Starosty Oświęcimskiego zgłoszone zostały trzy zmiany do porządku 
obrad: 

• wprowadzenie w pkt VI ppkt, 12 jako dodatkowy projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXXIX/328/2021 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Oświęcimskiego - druk 101, 

 

• wprowadzenie w pkt VI ppkt, 13 jako dodatkowy projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XL/339/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 lutego 2022 r. w sprawie emisji obligacji 
komunalnych Powiatu Oświęcimskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - druk 102, 

 

• wprowadzenie w pkt VI ppkt, 14 jako dodatkowy projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XLIII/360/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 20 kwietnia 2022 r. przekazania zadania z zakresu 
koszenia pasa zieleni na poboczach dróg powiatowych w granicach gminy Zator i udzielenia dotacji na ten 
cel - druk – 103. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowania: 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad w pkt VI jako ppkt 12 projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/328/2021 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 2021 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego wraz z autopoprawkami - druk 101. 

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: ZA (22) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 

Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, Artur 

Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek 

Szuster, Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Bliźniak, Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot, Piotr Śreniawski  
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Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad w pkt VI jako ppkt 13 projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XL/339/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 lutego 2022 r. w sprawie 

emisji obligacji komunalnych Powiatu Oświęcimskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - druk 

102.  

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (23) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (4) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot, Piotr Śreniawski  

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad w pkt VI jako ppkt 14 projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/360/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

przekazania zadania z zakresu koszenia pasa zieleni na poboczach dróg powiatowych w granicach gminy Zator 

i udzielenia dotacji na ten cel - druk – 103.  

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (23) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (4) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot, Piotr Śreniawski  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad XLV sesji Rady Powiatu po zmianach. 

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: ZA (23) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (4) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot, Piotr Śreniawski  

 

Porządek obrad po zmianach: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Ustalenie porządku obrad XLV sesji Rady Powiatu. 

III. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 18 maja 2022 r. 

IV. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 10 maja 2022 r. do 7 

czerwca 2022 r. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 
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VI. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatowych Zakładów Opiekuńczo-Leczniczych 

w Grojcu za okres od dnia 1 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – druk 92, 

2. oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Powiatowych Zakładów Opiekuńczo-Leczniczych  

w Grojcu – druk 93, 

3. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu za okres 

od dnia 1 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – druk 94, 

4. oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu – druk 95, 

5. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia dla EURO-MED Sp. z o.o.  

w Tychach - druk 90, 

6. rozpatrzenia wniosku o wyrażenia zgody na dokonanie cesji wierzytelności przyszłych przysługujących 

Konsorcjum firm: Catermed sp. z o.o., JOL – MARK sp. z o.o. wobec Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Oświęcimiu - druk 99, 

7. zatwierdzenia rocznego skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Oświęcimskiego za 

2021 rok – druk 98, 

8. zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2022 rok Nr XXXIX/327/2021 Rady Powiatu 

w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 2021 r.– druk 97, 

9. zmiany uchwały Nr XLII/349/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 23 marca 2022 r. w sprawie 

określenia rodzaju zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych i podział środków na 2022 r. przyznanych samorządowi powiatowemu według 

algorytmu - druk 96, 

10. wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na czas określony części 

działki nr 906/4 (jednostka ewidencyjna Oświęcim – miasto, obręb Babice) - druk 91, 

11. wyrażenia zgody na podpisanie Porozumienia w sprawie przebudowy drogi powiatowej Nr 1872K -  

ul. Jaźnik w Jawiszowicach, w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi S1 

Kosztowy- Bielsko-Biała Odcinek II węzeł „Oświęcim” (z węzłem) - Dankowic - druk 100. 

12. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/328/2021 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 2021 r.  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego wraz z autopoprawkami - druk 

101. 

13. w sprawie zmiany uchwały Nr XL/339/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 lutego 2022 r.  

w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Oświęcimskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu - druk 102. 

14.  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/360/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

przekazania zadania z zakresu koszenia pasa zieleni na poboczach dróg powiatowych w granicach 

gminy Zator i udzielenia dotacji na ten cel - druk – 103. 

VII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

VIII. Wnioski i oświadczenia radnych. 

IX. Sprawy bieżące. 

X. Zamknięcie sesji. 

 

III. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 18 maja 2022 r. 

 

Zgodnie ze Statutem poprawki i uzupełnienia do protokołu powinny być wnoszone przez radnych nie później 

niż do jego przyjęcia. W razie zgłoszenia poprawek i uzupełnień, o ich uwzględnieniu rozstrzyga Rada Powiatu. 
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Protokół Nr XLIV/2022 sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 18 maja 2022 r. – brak uwag. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła ww. protokół. 

 

IV. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 10 

maja 2022 r. do 7 czerwca 2022 r. 
 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 

informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 10 maja 2022 r.  do 7 

czerwca2022 r. (zał. nr 3). 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

1. Radna Ewa Pawlusiak, 

2. Radny Adam Bilski, 

3. Radny Jarosław Jurzak, 

4. Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński, 

5. Wicestarosta Paweł Kobielusz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Na podstawie art. 21 ust. 10 i  ust. 11 ustawy o samorządzie powiatowym Interpelacje dotyczą spraw  

o istotnym znaczeniu dla powiatu. Interpelacja powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego 

będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. Zapytania składa się w sprawach aktualnych 

problemów powiatu. 

Ust. 12 - Interpelacje i zapytania radnych składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje  

je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana do udzielenia 

odpowiedzi nie później niż 14 dni od dni otrzymania interpelacji lub zapytania. 

§ 20 Statutu Powiatu Oświęcimskiego mówi, że w sprawach interpelacji nie prowadzi się dyskusji. 

 

Radny Jacek Pyrek złożył interpelację dot. planów związanych z rozbudową istniejących parkingów oraz 

budową nowych dla klientów Szpitala Powiatowego. Ponadto Radny zapytał, czy firmy prowadzące działalność 

leczniczą na mieniu zespołu na podstawie umowy m. in. dzierżawy będą partycypować w kosztach ich budowy 

lub rozbudowy (zał. nr 4).  

Radny Jarosław Jurzak zadał ustne zapytanie, dlaczego nie wszyscy radni zostali poinformowani o pobycie 

delegacji z Dachau w naszym Powiecie. Czy ta współpraca ma się odbywać na poziomie Zarząd i 2 naszych 

przedstawicieli koordynatorów, czy te relacje mają mieć szerszy charakter? Przytoczył również sytuację 

związana z tegorocznym jubileuszem Powiatowej Straży Pożarnej. 

 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

 

Ad 1. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatowych Zakładów 
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Opiekuńczo-Leczniczych w Grojcu za okres od dnia 1 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – druk 92 

(zał. nr 5).  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poprosił o potwierdzenie kworum. 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatowych Zakładów 

Opiekuńczo-Leczniczych w Grojcu za okres od dnia 1 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – druk 92.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/370/2022 (zał. nr 6). 

 

Ad 2. 

Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Powiatowych Zakładów Opiekuńczo-

Leczniczych w Grojcu – druk 93 wraz z autopoprawką ustną z uwagi na błędną numerację paragrafów 

(zał. nr 7). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji 

 

Radny Artur Mendyk zaapelował do Zarządu Powiatu, Rady Powiatu w Oświęcimiu oraz Komisji Ochrony 

Zdrowia i Pomocy Społecznej o ponowne rozważenie sytuacji Pałacu w Grojcu, który niszczeje. Poprosił, aby 

zastanowiono się nad możliwością odrestaurowania ww. obiektu, zrobić z tego obiektu coś, co mogłoby służyć 

ludziom i co mogłoby po prostu cieszyć oko. Być może są jakieś środki europejskie, krajowe, które pozwolą 

nam odrestaurować ten obiekt i wymyślić, do czego on mógłby służyć. Bo pewnie zastosowań mógłby mieć 

wiele.   

Starosta Oświęcimski Andrzeja Skrzypiński odpowiedział, że jest to bardzo słuszna uwaga. Nie jest tak, że my 

się nie zastanawiamy, co z tym zrobić. Usiłujemy go w pierwszej kolejności sprzedać. Ja doskonale wiem, co 

Pan czuje, ponieważ na moich oczach Pałac w Bobrku, w gminie, której jestem mieszkańcem, uległ dewastacji.  

I można powiedzieć, że nie przy czynnym, ale przy biernym udziale konserwatora zabytków, który blokował 

kolejne próby uzyskania pozwolenia na budowę. Ale oczywiście pochylimy się nad tą sprawą ponownie. 

Wybierzemy jakieś optymalne rozwiązanie. 
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Głosowano w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Powiatowych Zakładów Opiekuńczo-

Leczniczych w Grojcu wraz z ustną autopoprawką – druk 93.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/371/2022 (zał. nr 8). 

 

Ad 3. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Oświęcimiu za okres od dnia 1 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – druk 94 (zał. nr 9). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji 

 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Oświęcimiu za okres od dnia 1 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. – druk 94.  

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Bogusław Bartula, Katarzyna Bliźniak, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, 

Wojciech Kajdas, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa 

Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Władysław Zaliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Waldemar Klisiak, Tomasz Łukowicz, Aneta Tlałka 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/372/2022 (zał. nr 10). 

 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu 

– druk 95 (zał. nr 11). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji 
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Radny Jarosław Jurzak zapytał czy Pan Dyrektor przewiduje z racji dodatniego wyniku finansowego, jak 

również z faktu możliwości rozwiązania tej rezerwy, podwyżki dla pracowników? I przede wszystkim ma tu na 

myśl nie tylko pracowników medycznych, ale przede wszystkim tą część załogi, która nie pracuje bezpośrednio 

w tej części medycznej? 

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu Edward Piechulek poinformował, że dodatek COVID-owy 

został zakończony 31 marca 2022. W związku z powyższym, prawdopodobnie odczeka jeszcze trochę i tą 

rezerwę rozwiąże. Ponadto zaznaczył, że nie przewiduje indywidualnych podwyżek, jeżeli chodzi o działania 

dyrekcji szpitala. Przedstawił również ustawę o najniższym wynagrodzeniu w ochronie zdrowia, która 

przewiduje podwyżki nie tylko dla personelu medycznego, ale także dla personelu pozostałego. 

 

Radny Artur Mendyk zapytał, czy na etapie projektowania Centrum Diagnostycznego były prowadzone 

konsultacje z ordynatorami oddziałów oraz czy były uwzględnione ewentualne ich uwagi? 

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu Edward Piechulek odpowiedział, że była przeprowadzona 

analiza potrzeb. Bardzo często spotykam się z całym zespołem ordynatorów i dyskutujemy na temat potrzeb 

tego szpitala. Robię to średnio co 2 tygodnie. Plan tej inwestycji pojawił się u nas w szpitalu już w zeszłym 

roku. W związku z powyższym uwagi, co do funkcjonalności były przyjmowane i podczas prac projektowych 

zostały one wdrożone i zrealizowane. 

 

Głosowano w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu – 

druk 95.  

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Bogusław Bartula, Katarzyna Bliźniak, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , Wojciech Kajdas, 

Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Płonka, Andrzej Skrzypiński, Józef 

Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Adam Bilski, Dariusz Gawęda, Jarosław Jurzak, Waldemar Klisiak, Tomasz Łukowicz, Ewa Pawlusiak, Jacek 

Pyrek, Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/373/2022 (zał. nr 12). 

 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia dla EURO-MED 

Sp. z o.o. w Tychach - druk 90 (zał. nr 13). 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji 

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia dla EURO-MED Sp. 

z o.o. w Tychach - druk 90.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
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Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/374/2022 (zał. nr 14). 

 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenia zgody na dokonanie cesji wierzytelności 

przyszłych przysługujących Konsorcjum firm: Catermed sp. z o.o., JOL – MARK sp. z o.o. wobec Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Oświęcimiu - druk 99 (zał. nr 15). 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji 

 

Głosowano w sprawie rozpatrzenia wniosku o wyrażenia zgody na dokonanie cesji wierzytelności przyszłych 

przysługujących Konsorcjum firm: Catermed sp. z o.o., JOL – MARK sp. z o.o. wobec Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Oświęcimiu - druk 99.  

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (23) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 

Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, 

Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Jurzak 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot. 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/375/2022 (zał. nr 16). 

 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu 

Oświęcimskiego za 2021 rok – druk 98 (zał. nr 17). 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia rocznego skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu 

Oświęcimskiego za 2021 rok – druk 98.  

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 
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Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/376/2022 (zał. nr 18). 

 

Ad 8.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2022 rok Nr 

XXXIX/327/2021 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 2021 r. wraz z autopoprawkami - druk 97 

(zał. nr 19).  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Oświęcimskiego na 2022 rok Nr XXXIX/327/2021 

Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 2021 r. - druk 97.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/377/2022 (zał. nr 20). 

 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/349/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 23 marca 

2022 r. w sprawie określenia rodzaju zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych i podział środków na 2022 r. przyznanych samorządowi powiatowemu według algorytmu - 

druk 96 (zał. nr 21). 

 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Józef Szafran, poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/349/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 23 marca 2022 r. 

w sprawie określenia rodzaju zadań powiatu z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych i podział środków na 2022 r. przyznanych samorządowi powiatowemu według algorytmu - 

druk 96.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 
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Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/378/2022 (zał. nr 22). 

 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na czas 

określony części działki nr 906/4 (jednostka ewidencyjna Oświęcim - miasto, obręb Babice) - druk 91 

(zał. nr 23). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na czas 

określony części działki nr 906/4 (jednostka ewidencyjna Oświęcim - miasto, obręb Babice) - druk 91.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/379/2022 (zał. nr 24). 

 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Porozumienia w sprawie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 1872K- ul. Jaźnik w Jawiszowicach, w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 

drogi S1 Kosztowy- Bielsko-Biała Odcinek II węzeł „Oświęcim” (z węzłem) - Dankowic - druk 100 (zał. nr 25). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Porozumienia w sprawie przebudowy drogi powiatowej 

Nr 1872K- ul. Jaźnik w Jawiszowicach, w ramach realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi S1 

Kosztowy- Bielsko-Biała Odcinek II węzeł „Oświęcim” (z węzłem) - Dankowic - druk.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 
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Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/380/2022 (zał. nr 26). 

 

Ad 12.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/328/2021 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 

2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego wraz z autopoprawkami - druk 

101 (zał. nr 27). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 
Radny Jarosław Jurzak zapytał o informację na temat zapisów dotyczących przesunięcia w czasie realizacji 
zadania na SOSW. Poprosił Zarząd lub Panią Skarbnik o krótką informację, z czego wynika takie postępowanie? 
Zważywszy na fakt, że z tego, co sobie przypomina, to z pieniędzy rządowych na ten cel zostały przeznaczone 
środki w pierwszej kolejności w wysokości ponad 5 milionów złotych. Ostatnia transza też środków na ten cel 
przeznaczonych to 14.750.000 złotych. Wcześniej była jeszcze dotacja około miliona złotych. Radny zapytał,  
co się takiego dzieje, że realizacja tego zadania jest w 3 etapie zaplanowana na 2022/2023.  
  

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński odpowiedział, że odbył się przetarg, wartość kosztorysowa zadania 

oferentów znacznie przekraczała kwoty przeznaczone w budżecie i w kosztorysie, zapisane w budżecie 

Powiatu Oświęcimskiego. Związku z tym, zdecydowałem po zasięgnięciu opinii Zarządu Powiatu  

o unieważnieniu postępowania przetargowego z uwagi na brak wystarczających środków. I biorąc pod uwagę 

to, że przetargi, które rozstrzygają się w tej chwili, uzyskują coraz to korzystniejsze ceny z uwagi na po 

pierwsze stabilizację ceny niektórych materiałów budowlanych a nawet wyraźny spadek, oraz to, że zaczyna 

być odczuwalny na rynku budowlanym lekki głód pracy firm budowlanych. W tej chwili znacznie więcej 

oferentów przystępuje do przetargów. Spodziewamy się uzyskać niższą cenę. A ponieważ proces się odwlecze, 

w związku z tym też musimy przesunąć finansowanie, które wynika głównie z warunków Polskiego Ładu. 

Możemy zapłacić w dwóch kolejnych latach dokładnie po 50% wartości inwestycji. Stąd też przesunięcie na 

2023 r. pierwszej płatności z drugiej na 2024 r. Pracujemy nad ogłoszeniem nowego przetargu. 

 

Radny Jarosław Jurzak zapytał o wysokość kwot, na jakie opiewały oferty. Zapytał, do jakiej wartości powyżej 

tego, co wynika z kosztorysów projektowych Zarząd jest w stanie się przychylić. Zaznaczył, że ryzyko jest duże, 

że jak to przeciągniemy jeszcze troszkę, a mogą ruszyć pieniądze z Planu Odbudowy, to ta tendencja, o której 

Pan Starosta mówi, może znowu ulec zmianie. Więc tutaj trzeba dużej czujności i troski, żeby z jednej strony 

wykorzystać ten moment, o którym Pan mówi, że może być lekki niedobór inwestycji. A z drugiej strony, no 

może się nagle okazać, że za jakiś czas znowu będzie problem z wykonawcami. 

 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński odpowiedział, że wartość kosztorysowa i ten kosztorys naprawdę 
był robiony rzetelnie i na cenach aktualnych, bo ta z początku roku wyniosła 21 milionów złotych. Ja mówię  
w zaokrągleniu. Wpłynęły dwie oferty. Droższa oferta wyniosła 36 milionów, a tańsza 29 mln zł. Także to są 
spore koszty. No oczywiście mamy to na uwadze, że mogą się pojawić środki z KPO. Natomiast też wiemy,  
że to będzie trochę efekt odłożony. I efektu tych środków z KPO w tym kontekście, o których pan radny 
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Jarosław Jurzak tutaj powiedział, można się spodziewać w pierwszym, bądź drugim kwartale przyszłego roku.  
A tu zdążymy, bo tu chcemy do września temat zamknąć. Też leży każdemu z nas na sercu problem. Natomiast 
na kolejną część pytania, do jakich wartości możemy sobie pozwolić, no do takich, do jakich na daną chwilę 
będą nam pozwalały przepisy. Bo wiemy, że samorządy są duszone w tej chwili finansowo. I to duszenie nie 
pozwalało nam na podjęcie zwiększenia wartości tego zadania inwestycyjnego, ponieważ byśmy wyszli poza 
przepisy prawa, jeżeli chodzi o wskaźniki wydatków majątkowych.  
 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/328/2021 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 22 grudnia 

2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oświęcimskiego wraz z autopoprawkami - druk 

101.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/381/2022 (zał. nr 29). 

 

Ad 13.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/339/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 lutego 2022 

r. w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Oświęcimskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu - druk 102 (zał. nr 30). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Radny Jarosław Jurzak zapytał czy obiekt, który jest po sąsiedzku, ujrzy szczęśliwy finał. Bo z tego, co się 

orientuję, to firma zeszła z placu budowy i byłoby dobrze, gdybyśmy przy okazji podejmowania decyzji 

finansowych w tym zakresie, dowiedzieli się, czy uda się zrealizować tą inwestycję. 

 

Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński sprostował, że firma nie zeszła z placu budowy, ale została z niej 

usunięta. Kontakty z tą firmą nie rokowały żadnej nadziei na postępy. Zresztą widzimy, że postępów nie widać. 

W związku z tym, podjęto taką decyzję. Jesteśmy w fazie inwentaryzacji tego zadania inwestycyjnego. Jakieś 

rozliczenia jeszcze z tą firmą wystąpią. Mamy do dyspozycji zabezpieczenie należytego wykonania umowy oraz 

gwarancję bankową tytułem ewentualnych roszczeń odszkodowawczych. Jeżeli chodzi o tą gwarancję 

bankową, to ona opiewa na kwotę 500000 złotych. I po tej inwentaryzacji, ogłosimy przetarg na dokończenie 

tej inwestycji.  

 

Radny Jarosław Jurzak dopytał także o dotacje blisko miliona złotych, czy tutaj nie ma ryzyka utraty tych 

środków oraz o wysokość ewentualnych dodatkowych środkach finansowych, które Powiat mógłby 

przeznaczyć na ten cel? 
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Wicestarosta Paweł Kobielusz poinformował, że inwestycja została po 20 latach istnienia samorządu 

powiatowego doprowadzona do realizacji. Realizacja z przyczyn obiektywnych wygląda jak wygląda a rzetelna 

odpowiedź w tym temacie została udzielona. 

 
Radny Jarosław Jurzak odnosząc się do wypowiedzi Wicestarosty poinformował, że odpowiedzi Pana Starosty 
w pełni są rzetelne i kompetentne i jak gdyby dające faktycznie obraz sytuacji, a nieoparte na jakichś 
domniemaniach czy domysłach.   
 

Starosta Oświęcimski, Andrzeja Skrzypiński poinformował, że dotacja nie jest zagrożona, dlatego, że my ją 
wydajemy ciągle i prawdopodobnie zdążymy ją wydać przy rozliczeniach wspólnych z tą firmą. Po rozliczeniu 
tego zadania koszty, które ponieśliśmy do tej pory będą się wahać w granicach 2500000 do 3 milionów 
złotych. Przypominam, że koszt inwestycji to był z niewielkim układem 10 milionów złotych. I spodziewamy się 
na dokończenie takiej samej oferty. Czyli wygląda na to, że 2500000 do 3 milionów złotych będzie wzrost 
kosztów tego zadania.  
 
Radny Jarosław Jurzak dopytał, czy nie ma obawy, że firma, z którą Starostwo rozwiązało współpracę, nie 
pójdzie do sądu i proces miarkowania, który może zarządzić sąd, nie przeciągnie się w czasie. A tym samym, 
nakłady, które będzie trzeba oddać firmie za wykonaną pracę, będą dość niejasne do momentu zakończenia 
postępowania, które może trwać bardzo długo. Zapytał, czy podobnie jak w przypadku projektu związanego  
z SOSW, jest szansa na lepsze przetargi w przyszłości. Czy w przypadku, gdyby firma przeciągnęła proces, czy 
poszłaby w postępowania sądowe, nie ma ryzyka, że czas realizacji tego zadania nam się wydłuży? Czy 
możemy realizować zadanie pomimo na przykład postępowania sądowego czy też roszczenia, które nie 
zostanie zaspokojone przez firmę i wyląduję w sądzie.  
 
Starosta Oświęcimski Andrzej Skrzypiński odpowiedział, że tak, spodziewamy się, że koniec końców będzie | 
w sądzie ta sprawa z firmą PHU Gawlik. Jednak te wszystkie procesy sądowe nie spowalniają procesów 
inwestycyjnych. To nie ma wpływu. Będziemy robić równolegle i bronić swoich racji. Jeżeli chodzi o 
miarkowanie, bo proces miarkowania dotyczy kar umownych, a nie dotyczy stanu wzajemnych rozliczeń. Bo 
pewnie to Pan miał na myśli. No tu mamy dowody, dokumenty, protokoły oraz chroni nas też niezwykle jak 
widzicie piorunujący postęp prac. W kolejnych okresach czasu te postępy sięgały 100 czasem 200 tyś. zł Tutaj 
nie ma takiego dużego ryzyka. No nie ma takiej masy po prostu. Bo nie jest tak, że firma przerabiała 
miesięcznie naście milionów złotych i wtedy można się spodziewać, że może to być 11, albo 19. Tu raczej 100 
tyś. albo 150 tys. bądź 200 tyś.. To nas nie spowolni, nie straszy i nie poddamy się tak łatwo. Bo to muszą te 
roboty być wykonane. Natomiast nie spowalnia to w ogóle procesu inwestycyjnego.  
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XL/339/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 lutego 2022 r. 
w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Oświęcimskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu - druk 102.  
Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 
Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, 
Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Kobielusz  
NIEOBECNI (3) 
Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 
 
Reasumpcja głosowania. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XL/339/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 lutego 2022 r. 
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w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Oświęcimskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu - druk 102.  
Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (24) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 
Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 
Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 
Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 
NIEOBECNI (3) 
Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/382/2022 (zał. nr 31). 
 
Ad 14.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/360/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 20 kwietnia 

2022 r. w sprawie przekazania zadania z zakresu koszenia pasa zieleni na poboczach dróg powiatowych  

w granicach gminy Zator i udzielenia dotacji na ten cel - druk – 103 (zał. nr 32). 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Ewa Płonka, poinformowała o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/360/2022 Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 20 kwietnia 2022 

r. przekazania zadania z zakresu koszenia pasa zieleni na poboczach dróg powiatowych w granicach gminy 

Zator i udzielenia dotacji na ten cel - druk - 103.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Maciej Hejnowicz, Kazimierz Homa, 

Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, 

Tomasz Łukowicz, Artur Mendyk , Jerzy Mieszczak, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Mazur, Adam Merta, Sławomir Momot 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XLV/383/2022 (zał. nr 33). 

 

VII. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 
 

VIII. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Bogusław Bartula stwierdził, że w związku z oddaniem prawie 2 miesiące temu do użytku obwodnicy 

Podolsza w ciągu drogi wojewódzkiej 781, Zarząd Dróg Wojewódzkich w Krakowie przekazał Powiatowi 

Oświęcimskiego, zarząd nad starym fragmentem tej drogi, przebiegającym przez Podolsze, jako ulica Zatorska  

i w Zatorze ulica Chrzanowska. Pomimo otwarcia obwodnicy, nie przekierowano na nią ruchu samochodów 

ciężarowych. W efekcie czego, znaczna ich część przemieszcza się przez Podolsze i Zator ulicą Chrzanowską. 

Stawiam oficjalny wniosek na sesji, aby Powiat Oświęcimski, jako zarządca drogi wprowadził na niej 

ograniczenie ruchu takich pojazdów poprzez prowadzenie znaków B18 o treści 15 ton, czyli zakazu wjazdu 
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pojazdów, których rzeczywista masa całkowita jest większa niż 15 ton. Celem tego wniosku jest poprawa 

bezpieczeństwa ruchu drogowego. Przedmiotowy odcinek drogi przebiega przez gęsto zabudowany teren  

i w znacznej części kręty, z dużą ilością skrzyżowań z drogami gminnymi.  

 

Radna Ewa Pawlusiak złożyła dwa wnioski w sprawie: 

o ustawienie dwóch znaków drogowych. Znaki te zostały zniszczone. Wniosek dotyczy dwóch znaków 

drogowych pionowych. Przejście dla pieszych na ulicy Bielskiej w rejonie ulicy Przecznej. Z jednej i z drugiej 

strony przejścia, rury od znaków są uszkodzone. Natomiast znaków nie widać. 

o naprawy drogi ulicy Bielańskiej w Jawiszowicach. Na sporym odcinku są dziury oraz rozległe ubytki boczne. 

 

IX. Sprawy bieżące 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły 

następujące sprawy: 

 

1. Skarga na działalność Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu. 
 
2. Skarga na działalność Dyrektora Powiatowego Zespołu Nr 1 Szkół Ogólnokształcących im. Ks. St. 

Konarskiego w Oświęcimiu. 
Skargi skierowano do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, celem rozpatrzenia i przygotowania dla Rady 
Powiatu projektów uchwał w sprawie propozycji rozstrzygnięć w/w skarg. 

 
3. Pismo Pani Mai Berezowskiej dot. ZOZ w Oświęcimiu (zał. nr 34). 

 

X. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu Kazimierz Homa podziękował zebranym i zamknął XLV sesję 

Rady Powiatu w Oświęcimiu. 

 

Na podstawie § 35 ust. 2 pkt 5) Statutu Powiatu Oświęcimskiego przebieg obrad, a w szczególności 

wystąpienia radnych utrwalane są na nośniku elektronicznym, co stanowi integralną część protokołu. 
 

Transmisja z obrad XLV sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu-eSesja.tv 

 

 

 Przewodniczący Rady Powiatu 

w Oświęcimiu 

 

Kazimierz Homa 

 
 

 

Przygotowała: Anna Sporysz 

https://esesja.tv/transmisja/27669/xlv-sesja-rady-powiatu-w-oswiecimiu-w-dniu-22-czerwca-2022-r.htm

